РЕФЕРАТ
     Объем дипломной работы — 66 страницы, количество использованных источников — 47. Работа включает 2 приложение. 
     Ключевые слова: РЕПОРТАЖ, ТЕЛЕРЕПОРТЕР, ЭФИРЕ-КИТАЙ, ПРОФЕССИОНАЛЬНОЕ-МАСТЕРСТВО,СПОРТИВНЫЙ-РЕПОРТЕР, ПОЛИТИЧЕСКИЙ-РЕПОРТЕР.

     Объект исследования — современный телевизионный репортер.

     Предмет исследования — профессионального мастерства современного телерепортера.

     Цель данной работы — выявление и характеристика слагаемых профессионального мастерства и личностных качеств современного телевизионного репортера. 
     Актуальность дипломной работы заключается в том, что репортер по праву занимает одну из ведущих позиций, Анализ профессионального мастерства телерепортеров Китая,
     Методы исследования — метод наблюдения и сравнительного анализа. 

     Полученные результаты: проведен анализ китайского телерепортера становления и развития , выявлена специфика профессиональной деятельности телевизионного репортера,а также сделаны заключения, которые конкурентоспособности индустрии телевизионных новостей в КНР.

     Новизна темы заключается во всестороннем анализе основных этапы становления и развития китайских телерепортеров. Раскрыно текущее состояние китайской тележурналистики. 

     Область возможного практического применения: данная работа может использоваться как пособие для начинающих телерепортеров.

     Автор работы подтверждает достоверность исследования, а также объективность ссылок на источники, использованных в работе. 

  Син Шихань.                                 ______________

ABSTRACT

     The graduate thesis consists of 74 pages. 47 sources were used. The work includes 2 supplement. 

     Key words: REPORT, TELEORPORTER, ETHIRE-CHINA, PROFESSIONAL-SKILL, SPORTS-REPORTER, POLITICAL-REPORTER.

     Object of research — modern television reporter.

     Subject of research — professional excellence of a modern television reporter.

     Objective is to identification and characterization of the components of professional skill and personal qualities of a modern television reporter.

     The purpose of this work is to identification and characterization of the components of professional skill and personal qualities of a modern television reporter.

     The topicality of the thesis is that,the reporter rightfully takes one of the leading positions, Analysis of the professional excellence of China’s television reporters.

     Methods of research — the method of observation and comparative analysis.

     The received results: the The analysis of the Chinese television reporter of formation and development is carried out, the specifics of the professional activities of the television reporter are revealed, and conclusions are made that the competitiveness of the television news industry in China.

     The novelty of the topic is in a comprehensive analysis of the main stages of the formation and development of Chinese television reporters.  The current state of Chinese TV journalism is disclosed.

     The area of possible practical application: This work can be used as a guide for beginner television reporters.

     The author of the work confirms the reliability of the study, as well as the objectivity of references to sources used in the work. 

Xing Shihan.                               ______________
